
Biedrības “Latvijas Loka šaušanas federācija” biedru sapulces protokols

Sapulce notiek: 2024.gada 30.martā, klātienē, sākums plkst. 10:00, reģistrācija no 9.30.

Biedru sapulce izsludināta 18.03.2022, rakstiski nosūtot biedriem uz norādītajiem e-pastiem un
publicējot mājas lapā.

Latvijas Loka Šaušanas valdi pārstāv:
Jānis Jakubanecs
Jeļena Sergejeva
Mārtiņš Vītols
Andis Šveicis

Piedalās: 13 no 17 biedriem. Saskaņā ar statūtiem biedru sapulce ir lemtspējīga.

Nr.
p.k.

Federācijas biedra (juridiskās personas un sporta izglītības
iestādes) oficiālais (reģistrētais) nosaukums Delegāts Delegāta veidlapa

1. Eduarda Lapsiņa loka šaušanas sporta klubs “Amazones” Rimma Matvejeva Aizpildīta iepriekš
2. Latvijas sporta loka šaušanas klubs “Atlantis” Julija Oleksejenko Aizpildīta iepriekš
3. Latvijas sporta loka šaušanas klubs “Odisejs” Arnis Podiņš Aizpildīta iepriekš
4. Sporta klubs “Savage archer” Kristaps Novads Aizpildīta iepriekš
5. Sporta klubs “Stiegra” Jānis Bērziņš Aizpildīta iepriekš
6. Biedrība “Free Wind Archers” - -
7. Bērnu un jaunatnes loka šaušanas sporta klubs “FRAM” Dmitrijs Koroļs Iesniegta ierodoties
8. Loka šaušanas sporta klubs “Curland” Mārtiņš Vītols Aizpildīta iepriekš
9. Kaspara Aigara loka šaušanas sporta klubs “Ziemeļnieks” - -
10. Dienvidrietumu Loku Šaušanas Sporta Klubs Raimonds Grietēns Aizpildīta iepriekš
11. “Ķekavas šautra” - -
12. “Archery Liepāja” Mārtiņš Vītols Aizpildīta iepriekš
13. Sporta klubs “AiM Archery” Agate Zālīte Aizpildīta iepriekš
14. “Lindales uguns” Kristaps Novads Aizpildīta iepriekš
15. “Sporta klubs Tebras loki” - -
16. “Sporta klubs "Archery Lions"” Krišjānis Liepa Aizpildīta iepriekš
17. "Loka šaušanas sporta klubs "Archery 4 All"" Mārtiņš Nešpors Aizpildīta iepriekš

Piedalās:
Sporta klubs “AiM Archery” Marina Rjabkova -
Sporta klubs “AiM Archery” Arnis Kalniņš -
"Loka šaušanas sporta klubs "Archery 4 All"" Toms Ābelis -

Sapulci atklāj Jānis Jakubanecs
Atzinīgi novērtē, ka Latvijas Loka šaušanas federācijas biedri ir ņēmuši vērā iepriekšējā sanāksmē
norādīto - par nepieciešamību kopsapulcē deleģēt kādu kluba pārstāvi, un ar gandarījumu atzīmē, ka
tik kuplā skaitā sen nav izdevies sapulcēties.

Dienas kārtība:

1. darba kārtības punkts - Kopsapulces atklāšana. Balsu skaitīšanas komisija, protokolist un
kopsapulces vadītājs
1.1. kopsapulces balsu skaitīšanas komisijas ievēlēšana – Toms Ābelis un Kristaps Novads –
(vienbalsīgi ar 10 balsīm par – Kristaps Novads balsojumā ar divām balsojuma kartēm nepiedalās un
Dmitrijs Koroļs balsojumā nepiedalās) apstiprināts

1.2. kopsapulces vadītāja ievēlēšana: – Andis Šveicis - (vienbalsīgi ar 12 balsīm par - Dmitrijs Koroļs
balsojumā nepiedalās) apstiprināts
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1.3. kopsapulces protokolētāja ievēlēšana – Mārtiņš Nešpors – (vienbalsīgi ar 11 balsīm par – Mārtiņš
Nešpors balsojumā nepiedalās, Dmitrijs Koroļs balsojumā nepiedalās) apstiprināts

Kopsapulces balsojuma uzskaiti veic: Toms Ābelis un Kristaps Novads
Vada: Andis Šveicis
Protokolē: Mārtiņš Nešpors

2. darba kārtības punkts - Ziņojums par Kopsapulcē klātesošo biedru (delegātu) skaitu.
Andis Šveicis informē, ka 12 biedri delegāta veidlapu iesnieguši savlaicīgi, bet viens par dalību
informējis dienu pirms kopsapulces un delegāta veidlapu iesniedzis ierodoties. Ņemot vērā iepriekš
minēto aicina delegātus balsot par balsošanas tiesību piešķiršanu Bērnu un jaunatnes loka šaušanas
sporta kluba “FRAM” pārstāvim Dmitrijam Koroļam. (Par - 10 balsis, Atturas – 2 balsis) apstiprināts

3. darba kārtības punkts - kopsapulces dienas kārtības apstiprināšana - iepriekš nosūtīta e-pastā –
(vienbalsīgi ar 13 balsīm par) apstiprināts

4. darba kārtības punkts - kopsapulces norises reglamenta apstiprināšana – (vienbalsīgi ar 13 balsīm
par) apstiprināts:

- Laiks debatēm – 5 min
- Laiks prezidenta ziņojumam – 30 min
- Laiks atkārtotām debatēm, replikām – 2 min
- Balsos atklāti par katru punktu atsevišķi

5. darba kārtības punkts - Apsveikumi un uzrunas.
Jānis Jakubanecs sveic jaunizveidotā "Loka šaušanas sporta kluba "Archery 4 All"" pārstāvjus.
Mārtiņš Nešpors pasakās Federācijas vadībai par atbalstu un operatīvu kluba reģistrēšanu un biedra
statusa piešķiršanu. Izmantojot iespēju mudināja klubiem savstarpēji sadarboties, lai nākamā četrgade
virzoties uz nākamajām olimpiskajām spēlēm aizritētu veiksmīgāk un jaudīgāk.

6. darba kārtības punkts - LLŠF prezidenta ziņojums par 2023.gada pārskatu un LLŠF 2024.gada
budžeta projektu

7. darba kārtības punkts - LLŠF revidenta ziņojums par 2023.gada pārskatu - budžets sniedz skaidru
pārskatu par biedrības finansiālo stāvokli un darbību atbilstoši statūtos noteiktajam un Latvijas
Republikā spēkā esošajiem normatīvajam regulējumam.

8. Debates par ziņojumiem, LLŠF 2023.gada pārskatu un LLŠF 2024.gada budžeta projektu
Kristaps Novads aicina novērst redakcionālu neprecizitāti 2023.gada pārskatā sacensību nosaukumā.
Arnis Podiņš aicina turpmāk revidenta ziņojumu nosūtīt delegātiem pirms sanāksmes, lai būtu iespēja
iepazīties ar to savlaicīgi.

9. darba kārtības punkts - Ziņojumu, 2023.gada pārskata un LLŠF 2024.gada budžeta projekta
apstiprināšana. Ar ierosinātajiem precizējumiem 2023.gada pārskats un LLŠF 2024.gada budžeta
projekts apstiprināts – (Par - 11 balsis, Atturas – 2 balsis) apstiprināts

10. darba kārtības punkts - Revidenta vēlēšanas
Tiek aicināti klātesošie pieteikties šai lomai, diemžēl brīvprātīgi neviens nepiesakās. Tiek uzrunāts
ikviens klātesošais, tomēr arī šādi neviens nepiekrīt kļūt par revidentu. Pēc ilgākām debatēm Arnis
Kalniņš piekrīt savas kandidatūras virzīšanai uz revidenta lomu 2024.gadā. Arnis Kalniņš tiek
apstiprināts par revidentu 2024.gadā (vienbalsīgi ar 13 balsīm par) apstiprināts.
Mārtiņš Nešpors aicina turpmāk savlaicīgāk uzmeklēt revidenta kandidātu/us, lai kopsapulcē varētu
to izvēlēties un apstiprināt.
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11. darba kārtības punkts - Dažādi.
Klātesošajiem, kas iesnieguši pieprasījumu – dot vārdu, iespēja izteikties.
Rimma Matvejeva aicina Federāciju pārskatīt prasības tiesnešiem klubu sacensībām.
Debatēs par prasībām tiesnešiem izsakās arī:
Krišjānis Liepa – mudina meklēt tiesnešus ārvalstīs.
Marina Rjabkova – ierosina kursus un akreditāciju organizēt katru gadu, lai varētu papildināt visās
kategorijās tiesnešu sarakstu.
Krišjānis Liepa – aicina pašus loka šaušanas klubus pievērsties tiesnešu gatavošanai, un virzīt uz
semināru un akreditāciju.
Pēc uzklausītajiem viedokļiem tiek lūgts Rimmu Matvejevu iesniegt ierosinājumu rakstveidā.

11 a) Par Dienvidrietumu Loku Šaušanas Sporta Klubs” izslēgšanu no federācijas,
Andis Šveicis informē, ka pamatojoties uz to, ka nav pilnībā nomaksāta iepriekšējo gadu biedru nauda
klubs būtu izslēdzams no federācijas. Klātesošais Raimonds Grietēns informēm, ka uz sanāksmes brīdi ir
iemaksāta vēl papildu summa un ir samazināts parāda apjoms.
Mārtiņš Vītols mudina painteresēties par iespēju iegūt līdzfinansējumu no pašvaldības. Ievērojot
iepriekš minēto, Andis Šveicis ierosina, ja līdz 01.05.2024 nebūs nomaksāts parāds, tad klubs būtu
izslēdzams no biedrības, priekšlikums (vienbalsīgi ar 13 balsīm par) apstiprināts:

11 b) Ģenerālsekretāra uzruna par federācijas finansējuma veidošanos. Andis Šveicis, informē, ka
federācijas budžetu ietekmē, gan sportistu dalība Eiropas un Pasaules čempionātos, gan sportistu
skaits klubā, kā arī tiesnešu un treneru skaits federācijā. Andris uzsvēra, ka īpaši svarīgi, lai klubos
būtu bērni un jaunieši, jo atbalsta apmērs ir lielāks.
Lai palielinātu biedru skaitu, diskusijā Mārtiņš Nešpors ierosina aicināt loka šāvējus, kas nav kāda
loka šaušanas klubā, izvēlēties un kļūt par biedriem. Vienlaikus šis ierosinājums attiecas arī uz
izveidotiem klubiem, kas vēl nav federācijas biedri.

11 c) Ģenerālsekretāra uzruna par 2025. gadā gaidāmajām valdes vēlēšanām. Andis Šveicis norāda,
ka darbs Federācijā ir ļoti apjomīgs, tādēļ svarīgi, lai būtu pilnvērtīga komanda. Diskusijā iesaistās
Arnis Podiņš un tiek pārspriests valdes locekļu skaits un vakanču esamība. Vienlaikus tiek skarts
jautājums par Latvijas Loka Šaušanas federācijas ietvaros izveidoto darba grupu nepietiekamo
kapacitāti. Ņemot vērā, ka šis jautājums uzsaukts atkārtoti Mārtiņš Nešpors ierosināja Federācijai
lemt, ka no katra kluba ir jādeleģē pārstāvis dalībai kādā no darba grupām, lai mazinātu situācijas ka
kādam dalībniekam ir jāiesaistās visu darba grupu darbā. Šāds iesaistīto personu skaits mazinātu
noslodzi esošajiem un ļautu plašāk risināt ar loka šaušanas attīstību saistītos jautājumus.

Kopsapulces noslēgumā izsakās Jānis Jakubanecs un akcentē vairākus aktuālos darbības virzienus:
- Meklēt iespēju organizēt tiesnešu kursus, iespējams par pilnīgu dalībnieku finansējumu.

Vienlaikus atgādina, ka ir noteikta nelielu samaksa (kas segtu ceļa izdevumus un dienas
naudu) tiesnešiem par Federācijas sacensību tiesāšanu, kas varētu būt papildu motivators
iesaistīties.

- Mudina pretendentus, kas plāno kandidēt uz Federācijas vēlēšanām pārdomāt savu kapacitāti
un gatavību aktīvi darboties, lai neveidotos situācija, ka ievēlētajai valdībai jāstrādā nepilnā
sastāvā, jo kāds no valdes locekļiem atsakās pildīt pienākumus.

- Uzsauc jautājumu par Federācijas biedra naudas apmēra pārskatīšanu, jo esošā likme ir jau
ilgu laiku, savukārt naudas vērtību kopumā ir būtiski mainījusi inflācija.

- Tomēr ņemot vērā ekonomisko situāciju šobrīd šis jautājums netiek virzīts uz balsošanu.

Kopsapulci slēdz plkst. 11:45
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Neformālā sanāksmes daļā

Klātesošo klubu pārstāvji diskutēja par šī brīža akutalitātēm un problēmām. Kā vienojošo var minēt
iekštelpu un ārtelpu infrastruktūras trūkumu treniņu un sacensību organizēšanai, kā arī vairogu
neesamību.
Mārtiņš Nešpors informē par neformālu sarunu ar ložu šaušanu federācijas pārstāvi un iespēju kopīgi
virzīties ar priekšlikumu Valsts mērogā - veidot sporta veidiem nepieciešamo infrastruktūru.
Vienlaikus arī ierosināja, painteresēties par iespēju loka šaušanu iekļaut gaidāmajās Latvijas Jauniešu
olimpiskajās spēlēs, kuru norise pārcelta uz 2025.gadu (Valmierā).

Prezidents J.Jakubanecs

Protokolēja M.Nešpors

Šis dokuments parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu.
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